
 Protokół Nr 12/15 
z posiedzenia komisji rewizyjnej  
odbytego dnia 22 grudnia  2015 r. 

w sali konferencyjnej siedziby Urzędu Gminy   
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00 
Zakończenie posiedzenia godz.10 50 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik Nr 1 do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski i Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska  oraz w części posiedzenia Kierownik 
GOPS Anna Ładniak. 
W posiedzeniu komisji uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal. 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne  quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad . Na stan 3 członków Komisji Rewizyjnej obecnych 
było 3 członków komisji.  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
 
Następnie przewodnicząca komisji odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła 
się z pytaniem, czy są uwagi do porządku posiedzenia . 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie  tj. 3 głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia w 
brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się  30 grudnia 2015 roku  
4.Dyskusja nad projektem budżetu gminy na rok 2016  
   - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard         
     Szczeciński na  rok 2016  
   - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy  
     finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2016-2021 
5.Ocena wydatków bieżących urzędu gminy 
   Opinia Komisji na sesję  
6.Omówienie  przeprowadzonej kontroli w sprawie odpłatnego przejmowania urządzeń  
   wodociągowych i kanalizacyjnych od inwestorów prywatnych na terenie Gminy w okresie  
  2013-2015    
7.Przygotowanie sprawozdania z działalności komisji za rok 2015   
    Informacje przedstawia przewodnicząca komisji   
8.Sprawy różne 
9.Zamknięcie posiedzenia komisji  

2.Przyjęcie  protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
Przewodnicząca komisji zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 10/15 z dnia 25 listopada   
2015 r. bez odczytywania. 
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie tj. 3 głosami ‘za” przyjęła protokół  Nr 10/15 z dnia 25 
listopada 2015 r. bez jego odczytywania. 
 
 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 grudnia 
2015 r.  

 
Przewodnicząca komisji odczytała przygotowane projekty uchwał pod obrady sesji, komisja 
je przeanalizowała wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie zaopiniowała jak niżej: 
  
- projekt uchwały Nr XIII/91/15 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r.  
 
Skarbnik Gminy przedstawiła  uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XIII/92/15 w sprawie planu pracy Rady Gminy i jej komisji na rok 2016  
 
Komisja jednogłośnie 3 głosami ‘za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XIII/93/15 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r. 
 
Radna Wiesława Kuśnierz zgłosiła uwagi formalne do projektu uchwały, a dotyczyły one  
następujących kwestii: 
- w § 3 - Wprowadzenie- wykreślić przedostatnie zdanie zaczynające się od słów „ 
Przedstawiony poniżej Gminny Program jest nowy, ale zasadniczo nie odbiegający w swej 
treści od poprzednich, co warunkuje w dużym stopniu jego skuteczność”  
oraz w § 7 ust.1 po słowie „profesjonalnym” dodać słowa „ z zakresu uzależnień”. 
Obecna na posiedzeniu Pani Anna Ładniak – Kierownik GOPS odniosła się do tych uwag 
oraz przychyliła się do tego, aby te uwagi  uwzględnić  w projekcie uchwały.   
Następnie wójt gminy zaproponował  stawki wynagrodzenia członków Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i wyjaśnił dlaczego zostały obniżone i tak:  
- dla członka komisji wynagrodzenie wynosi 140 zł   za: 
     -udział w każdym posiedzeniu komisji, 
     -przeprowadzenie rozmowy z osobą nadużywającą alkohol w środowisku,   
     -udział w kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi, 
- przewodniczącemu komisji przysługuje wynagrodzenie miesięczne w wysokości 200zł , 
- sekretarzowi komisji przysługuje wynagrodzenie miesięczne w wysokości 150 zł 
Komisja rewizyjna jednogłośnie  3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z 
uwagami formalnymi i zaproponowanymi stawkami  wynagrodzeń. 
Ad.4 
 
Komisja rewizyjna przystąpiła do dyskusji nad projektem budżetu gminy tj. zaopiniowaniem 
projektu uchwały Nr XIII/89/15 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński 
na 2016 rok i projektu uchwały Nr XIII/90/15 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2016-2021 . 
Przewodnicząca  komisji przypomniała , iż  odbyło się wspólne posiedzenie  wszystkich 
komisji celem dyskusji nad projektem budżetu gminy na rok 2016 r.  i zostały wypracowane  
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wnioski i tutaj komisja jeszcze raz przeanalizowała wnioski, które zostały wypracowane 
podczas wspólnego posiedzenia jak równie przewodnicząca komisji zapoznała członków z 
opinią Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie do w/w projektów uchwał. 
Po zakończeniu dyskusji  przewodnicząca komisji poddała   projekty uchwał do 
zaopiniowania pod głosowanie . 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
uwzględniając przyjęte wnioski podczas wspólnego posiedzenia komisji, a mianowicie : 
- projekt uchwały Nr XIII/89/15 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński   
  na rok 2016 
- projekt uchwały Nr XIII/90/15 w sprawie  uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2016-2021 . 
Opinia pisemne komisji do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard 
Szczeciński na rok 2016 – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Ad.5  
Kolejno komisja przystąpiła do realizacji następnego punktu tj. oceny wydatków  bieżących 
urzędu gminy. 
Komisja wspólnie przy udziale Skarbnik Gminy przeanalizowała wydatki bieżące urzędu 
gminy za okres trzech kwartałów 2015 r. do wydatków za analogiczny okres roku 2014, w 
trakcie  dyskusji skarbnik gminy odpowiadała na pytania czy uwagi zgłaszane ze strony 
członków komisji. 
W trakcie dyskusji  nad kosztami postępowania sądowego i prokuratorskiego w 2014 roku ( 
dotyczy postępowania sądowego w sprawie  farm wiatrowych ) radna Wiesława Kuśnierz 
odnosząc się do listu intencyjnego firmy vortex energy do Prezesa Zarządu  Firmy „ Energy 
on west” sp. zo.o. powiedziała o swoich uwagach, które przekazała sekretarz gminy i dodała, 
że powinien być wniosek do prokuratury o próbę wyłudzenia pieniędzy od gminy. 
Wójt Gminy przypomniał o wyroku w tej sprawie i o tym ,że została złożona od tego wyroku 
apelacja.       
Komisja po zakończeniu dyskusji wyrażając swoją opinię, informację przyjęła. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Ad.6 
Rada Wiesława Kuśnierz  omówiła przeprowadzoną kontrolę  w sprawie odpłatnego 
przejmowania urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych od inwestorów prywatnych na 
terenie gminy w okresie od 2013-2015 i powiedziała, że obowiązujące dokumenty gwarantują 
jasność sytuacji od początku do końca , osoba zainteresowana przychodzi do gminy i wie co 
może uzyskać i jakie warunki musi spełnić i ile dostanie zwrotu i  tak w roku 2014 zawarto 18 
umów na wykup sieci wodociągowej  na którą wydatkowano 151 542 zł i 3 umowy na wykup 
sieci kanalizacyjnej za 25 120 zł  natomiast w 2015  na dzień 2 grudnia zawarto 14 umów na 
sieć wodociągową za 128 846 zł i 2 umowy na sieć kanalizacyjną za 25 107 zł.   
Nieprawidłowości podczas kontroli nie stwierdzono. 
Ad.7 
Komisja zapoznała się ze wstępnie opracowanym sprawozdaniem z działalności komisji za 
rok 2015. 
 
Ad.8 
Przewodnicząca komisji poruszyła temat dotyczący wykupu pojemników na odpady 
komunalne  przez mieszkańców gminy, iż są dwie informacje jedna była  ustna, a potem  
pisemna i zadaniem przewodniczącej powinna być jedna jasna  informacja pisemna.  
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Wójt wyjaśnił, iż będzie informacja pisemna firmy Remondis, który zapewnił że w miesiącu 
styczniu nie wzrośnie cena za pojemnik, a będzie taka sama jak w grudniu. Dodatkowo wójt 
poinformował ,że Remondis szuka możliwości odwołania się od przetargu. 
Ad.9 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji.  
 
 
                                                                                                    Przewodnicząca Komisji  
 
                                                                                                       Lenda Agnieszka  
 
 
Protokołowała: 
Z. Stoczkowska 
 
 


